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46 members Statement by Terry Davis, Secretary General of the Council of

Albania Europe on the suicide bomber attack in Ingushetia

Andorra

Armenia Strasbourg, 17.05.2006 - “I feel anger and profound sadness at the news of a

Austria new terrorist attack in the Russian Federation. Seven people were killed this

Azerbaijan morning in a suicide bomber attack in Ingushetia adding to an already long list of
ge'g'ym victims of terrorism in Russia. On behalf of the Council of Europe and
osnia and . .

Herzegovina personally, | wish to express condolences to the families of the people who were
Bulgaria killed.

Croatia

Cyprus Terrorists aim at sowing fear and instability, but instead, in reaction to their
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crimes, the solidarity between peoples and countries, and our common resolve
to defeat terrorism, are only growing stronger.

Terrorists are nothing but common criminals, they have no cause, and they have
no future.”

Déclaration de Terry Davis, Secrétaire Général du Conseil de
I’Europe sur I'attentat suicide en Ingouchie

Strasbourg, 17.05.2006 — « Je ressens de la colére et une profonde tristesse a
la nouvelle de l'attentat terroriste qui vient de survenir en Fédération de Russie.
Sept personnes ont été tuées ce matin dans un attentat suicide en Ingouchie,
s’ajoutant ainsi a la déja longue liste des victimes du terrorisme dans ce pays.
Au nom du Conseil de I'Europe et personnellement, je tiens a exprimer mes
condoléances aux familles des personnes qui ont été tuées.

Les terroristes cherchent a répandre la peur et l'instabilité, mais au lieu de cela,
face a de tels crimes, la solidarité entre les peuples et les pays, ainsi que notre
résolution commune a vaincre le terrorisme, n’en sont que renforcées.

Les terroristes ne sont que de vulgaires criminels, sans cause et sans avenir ».
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